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advertentie

Over en weer kansrijke en interessante verbindingen zoeken en 
ontwikkelen. Tussen burgers en uiteenlopende organisaties uit 
De Bilt en het Duitse Coesfeld. Al veertig jaar doen we dat met 
veel energie en veel succes. Het bestuur van de Stichting Jume-
lage De Bilt – Coesfeld zoekt nieuwe bestuurskrachten. Porte-
feuillehouders voor de terreinen ondernemerschap, cultuur en 
sport. We werken als team en in nauwe samenwerking met het 
gemeentebestuur en maatschappelijke organisaties. Zo geven 
we invulling aan de doelen van de stedenband. We dragen op 
lokaal niveau bij aan de internationale samenwerking en duur-
zame vrede tussen Europese landen. Nu belangrijker dan ooit.

Nieuwsgierig? En ben je een goede netwerker en bestuurlijke 
doener op één van de genoemde gebieden? Kun je je redden in 
het Duits of Engels? Bekijk dan de details van onze oproep op 
www.jumelage-debilt-coesfeld.nl. 

Nieuwe bestuurskracht gezocht 
Stichting Jumelage De Bilt – Coesfeld

Vragen en antwoorden 
over opvang asielzoekers

door Guus Geebel

In de raadsvergadering op 7 november gaf wethouder Dolf Smolenaers antwoord op schriftelijk 
ingediende vragen van Peter Schlamilch (Forza De Bilt) die zegt gelezen te hebben dat de gemeente 
driemaal zoveel asielzoekers wil opvangen in de gemeente dan door de provincie gevraagd wordt. 

Verder vraagt hij onder meer waarom de raad niet betrokken is en om welke locaties het gaat.

De wethouder: ‘We hebben de raad 
al meerdere malen geïnformeerd 
over onze inzet en ambitie in de 
raadsvergadering en in raadsmede-
delingen. Het beleid van het college 
is er steeds op gericht geweest dat 
we als gemeente onze verantwoor-
delijkheid nemen. Andere gemeen-
ten hebben de asielopvang voor hun 
rekening genomen. De afgelopen 
15 jaar is er in onze gemeente geen 
asielopvang gerealiseerd. Daarom 
hebben wij ook, los van onze eigen 
ambitie, een brief ontvangen van de 
commissaris van de Koning. Het 
COA is op zoek naar geschikte lo-
caties, doet vervolgens het verzoek 
om medewerking en pas dan is er re-
den om de raad te informeren en met 
omwonenden in gesprek te gaan.’

Haalbaarheid
‘Voor het realiseren van asielop-
vangplekken geldt een volgordelijk 
proces. Het COA is zelf als initia-
tiefnemer verantwoordelijk voor 
het zoeken van geschikte locaties, 

net als andere initiatiefnemers. Het 
COA kiest daarom zelf met welke 
vastgoedeigenaren ze gesprek-
ken voeren over de verwerving en 
welke criteria ze daarbij hanteren 
voor hun exploitatie. Daar heeft 
de gemeente in deze fase van de 
gesprekken van het COA geen rol 
in. Wanneer het COA in zijn zoek-
tocht een locatie kansrijk acht zal 
het een verzoek richten aan het col-
lege om medewerking. Dat verzoek 
is niet gekomen, wat betekent dat 
het COA zelf nog geen duidelijk-
heid heeft over de haalbaarheid van 
eventuele opvanglocaties. Het is 
niet voor niets dat in de provinciale 
mededeling vooralsnog gesproken 
wordt van onderzoekslocaties en 
zachte plannen. Dat betekent dat 
het college nog geen verzoek heeft 
gekregen om medewerking.’

Zachte plannen
‘Wanneer dat verzoek wel komt zal 
het college daar een besluit op ne-
men en daarna raad en inwoners zo 

spoedig mogelijk informeren. Zo is 
dat ook gedaan bij Huize Voordaan 
in Groenekan. Daar bleek overigens 
dat zelfs als er een verzoek ligt een 
locatie nog steeds kan afvallen. We 
moeten dus zorgvuldig zijn in onze 
communicatie en niet zachte plan-
nen ongewenst verheffen tot harde 
locaties. Overigens is het al sinds 
15 maart bekend via een raadsme-
dedeling dat de haalbaarheid van de 
Schapenweide wordt onderzocht, 
zonder dat dit de woningbouw en 
life science-uitbreiding mag ver-
tragen. Net als bij andere zachte 
plannen geldt, als je geen enkele 
zekerheid hebt dat locaties daad-
werkelijk tot ontwikkeling kunnen 
komen moet een initiatiefnemer 
eerst de ruimte krijgen zijn werk te 
doen voordat wij aan zet komen.’

Locaties
De vraag of het niet inzetten op 
uitbreiding Oekraïneopvang maar 
op asielopvang iets te maken heeft 
met de ontwikkeling Spoorzone be-

antwoordt de wethouder met nee. 
Als gevolg van de regeling tijdelijk 
bescherming ontheemden heeft de 
gemeente de wettelijke plicht om 
alle Oekraïense ontheemden in de 
gemeente op te vangen en waar 
mogelijk te ondersteunen. Asiel-
zoekers komen niet in reguliere of 
tijdelijke woningen. Ze verdringen 
dus niet reguliere inwoners. Het 
COA geeft ons aan dat ze twee 
locaties in onderzoek hebben met 
ruimte voor het opvangen van 
eventueel van 300 tot 750 asielzoe-
kers. De ontwikkelplannen van de 
Schapenweide nemen nog enkele 
jaren in beslag. Tot het moment 
van definitieve planontwikkeling 
en bouwplannen is het wellicht mo-
gelijk om daar eventueel tijdelijke 
asielopvang te realiseren. Maar er 
is nog geen enkele zekerheid dat 
het daar kan, vandaar dat het COA 
verder zoekt en dat vinden wij ver-
standig.’

Informatie
‘Het opvangen van asielzoekers in 
AZC-locaties heeft effect op het afne-
men van de wachtlijsten en de drukte 
in Ter Apel. Het heeft geen effect op 
de wachtlijsten van statushouders of 
andere woningzoekenden.’ De wet-
houder antwoordt op vervolgvragen 
van Schlamilch dat er geen sprake is 
van een aanbod maar van informatie-
verstrekking. De wethouder wil niet 
op zaken vooruit lopen omdat dan 
verkeerde verwachtingen worden ge-
wekt. Hij las in de pers dat er zonder 
voorbehoud 750 asielzoekers zouden 
komen. ‘Dat klopt niet en dat wil ik 
graag uit de wereld helpen. We heb-
ben inwoners van alle kernen samen 
met het COA op zes verschillende 
avonden vroegtijdig geïnformeerd. 
Ook wat de spreidingswet inhoudt. 
Mocht er een verzoek komen dan 
gaan we een soortgelijke aanpak han-
teren als bij Huize Voordaan. College 
en raad zijn nog niet aan zet.’

Op de Schapenweide is eventueel tijdelijke asielopvang te realiseren. 
(foto Jos van der Worp)

Werkgroep de Zorgzame Wijk 
Bilthoven - Noord ontvouwt zich

door Henk van de Bunt

De werkgroep de zorgzame wijk van de Bewonersvereniging Bilthoven Noord (BBN) gaat zich 
inzetten voor het welzijn/welbevinden van de bewoners in haar wijk. Men is zich bewust

van het feit dat er al veel activiteiten onder de bewoners plaatsvinden, tegelijkertijd
zijn er bewoners die er behoefte aan hebben elkaar te ontmoeten. 

De werkgroep wil meer spontane 
ontmoetingen faciliteren, oog heb-
ben voor elkaar en daarmee ook 
meer betrokkenheid bij elkaars wel-
zijn. Kortom men wil een prettige 
wijk zijn voor alle mensen die er 
wonen, zeker ook in het licht van de 
alleen maar toenemende vergrijzing.

Gemeenschap
Op 22 mei hield Willem Vrakking 
tijdens de ledenvergadering een in-
spirerend betoog over zorgzame ge-
meenschappen in ons land en welke 
fraaie resultaten op tal van plekken 
daarvan het gevolg zijn. Vervolgens 
is door hem aan de orde gesteld hoe 
in Bilthoven-Noord ook zo’n bur-
gerinitiatief vorm zouden kunnen 
gaan geven: ‘Waar denken we dan 
aan? Aan een organisatie met een 
blijvende structuur die de continuï-

teit ondersteunt van allerlei initiatie-
ven (zie bijv. de deze zomer gestarte 
‘Buurtkamer’ in de OLV pastorie) en 
wat er verder allemaal wordt gedaan, 
naast een georganiseerde inzet van 
ons vrijwilligerspotentieel /(van onze 
zorgsenioren) en een echt buurtcen-
trum in onze wijk waar we dagelijks 
toegang toe hebben, zoals die er b.v. 
zijn in Laren en Blaricum, met ruimte 
voor ontmoetingen, vergaderingen en 
allerlei soorten andere activiteiten; 
een inloopplek voor ieder’. 

Werkgroep
Er hebben zich na dit betoog in mei 
spontaan zes leden gemeld om aan 
deze doelen te werken. Vrakking: 
‘De aldus gevormde werkgroep 
is in september begonnen om een 
praktische invulling te geven aan 
het bereiken van deze doelen en zo 

te komen tot die gezellige en tege-
lijk ook zorgzame wijk. In de werk-
groep wordt gezocht naar manieren 
hoe in deze wijk, die ook steeds 
grijzer wordt, het plezierig wonen 
kan worden versterkt door de sa-
menhang in de wijk te vergroten. 
Tegelijkertijd wil men ook dat men-
sen die dat nodig hebben onder-
steund worden bij hun dagelijkse 
besognes als ze daar zelf niet meer 
zo goed mee kunnen omgaan’.

Buurtcentrum
Voorts wil men het ontbreken van 
een actief buurtcentrum in de wijk 
onderzoeken en daarbij nieuwe ge-
dachten ontwikkelen over hoe om 
te gaan met de bestaande plekken 
in de buurt waar mensen kunnen sa-
menkomen. Uiteindelijk is dat het 
doel waar het om gaat, ontmoeten 
en omzien naar elkaar. 

Informatieavond
De Bewonersvereniging Bilthoven 
Noord heeft op woensdag 20 no-
vember om 20.00 uur een informa-
tieavond in de Theresiaschool. Op 
deze avond zal Willem Vrakking 
een update geven over de eerste 
ideevorming binnen de werkgroep. 
Graag wil hij en de andere leden 
van de werkgroep van de aanwezi-
gen horen wat zij op deze thema’s 
willen meegeven aan de werk-
groep. Zoals gebruikelijk zijn naast 
BBN-leden ook niet-leden welkom 
op deze informatieavond.

BBN Werkgroep Zorgzame Wijk in Bilthoven Noord, met v.l.n.r. Josine 
Naus, Boudewijn Dessing, Rob Hoogma, Manuella Nering Bögel, Anja 
Diepstraten, Willem Vrakking en Jan Kessels. 

Bilthovense nepagent 
aangehouden

Een nepagent uit Bilthoven is aangehouden door de politie. De 
21-jarige man werd woensdag 6 november opgepakt, samen met twee 
mannen uit Hilversum. De drie worden verdacht van betrokkenheid 

bij diverse oplichtingszaken in de regio Midden-Nederland.

In een aantal van de oplichtingszaken werden slachtoffers opgelicht 
door nepagenten. In de woningen van de verdachten zijn meerdere te-
lefoons en andere gegevensdragers in beslag genomen. Daarnaast werd 
er beslag gelegd op een auto en andere spullen.
De politie laat weten dat de verdachten op hun spoor kwamen nadat de 
18-jarige man uit Hilversum een maand eerder al werd opgepakt. Kort 
daarna werd hij vrijgelaten. Uit onderzoek van de recherche kwam hij 
weer naar voren in meerdere zaken, net zoals de twee andere verdach-
ten. De politie doet verder onderzoek en sluit niet uit dat dit zal leiden 
tot meerdere aanhoudingen. (Bron ANP)


